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Skolebestyrelsens møder på Gåsetårnskolen 

Dagsorden 

Dato/tid:  
Onsdag den 22. november 2023 kl. 18.30-
20.30 
Rundvisning fra kl. 18.10 ved Nastacha.  

Afdeling/lokale: i egnshuset i Ørslev.  
 

Deltagere: Søren, Sisse, Charlotte, Sarah, Mette, Signe, Henrik, Mikkel, Jakob, Helene, Kristian, 
Bjørn, Helene, Kasper (Ø), Oliwer (K), Emilie (I) 
 
Afbud/fraværende: Tine, Signe, Jakob  
Referent: Helene Brinck Jensen 

 

Tid Emner Indhold uddybende + 
(orientering/drøftelse/beslutning) 

Beslutningsreferat 

18.30-18.50 Orientering ved 
Afd.leder Nastacha og 
Henrik. 

  

18.50-18.55 Godkendelse af 
dagsordenen 

Beslutning  

 Til evt.  
 

Kort orientering 
 

 

18.55- 19.15 Elevråd 
 
 

Orientering (O). 
 

Elevråd på Kastrup arbejder med: 
Oliver: 
Ostebaner males op igen. 
Ønske om basketballkurv i den lille skolegård. De ønsker også 
nyt net i kurven i den store gård. 
 
6. kasserne er legepatrulje. De har bestemte dage. 
 
Elevråd på Ørslev arbejder med: 
Nikolaj: 
Ønske om en udendørs trampolin 
Sommerfest for børnene. 
Få lov at være i hallen i frikvartererne. 
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Legepatrulje: de arbejder på af få en bænk, hvor man kan 
sidde, hvis man ikke har nogle at lege med. Så kan andre tage 
en md i legen. 
 
God motionsdag, men ønsker længere eller 2 ruter. 
De har også ønsker til Lucia og juleklip. 
Ønske om ny basketballkurv og net. 
Elevrådet ønsker mere fælles for alle klasser. 
 
Elevråd på Iselinge arbejder med: 
Udskolingen – der er lavet et festudvalg. Der bliver arrangeret 
en fest for 7. årgang. Der kommer også en for 8. og 9. klasse. 
Der er kommet en ny elevrådsformand, Parmis, der kommer 
med næste gang. 

19.15-19.30 Skal vi have et princip 
for IT og medie? 
 

(D)  
Skal vi have et princip for IT og medie? 
Se bilag.  
Se/læse også IT strategi 2024-2026 for 
Vordingborg kommune, skoler. Se 
bilag.  

Bjørn sammenfletter SB’s/Helenes og Joakims oplæg til et 
princip for IT og medie. 
Når vi har et samlet dokument, arbejder vi videre i det 
sammen. 
 
Sarah vil gerne lave et oplæg til, hvordan skolebestyrelsen laver 
principper ud fra skolebestyrelseshåndbogen.  

19.30  19.45 Evaluering af mødet 
med BUF 

(D) Dialogmøde med BFU den 2.  

Hvordan var det?  
 

Der manglede dialog mellem skolebestyrelsen og BFU. 
 
Det blev mere et orienteringsmøde, hvor vi hørte om 
kommunens nye it-strategi.  
 

 Høring vedr. ny model 
for dialogfora på 
skoleområdet  

(D og B).  
Se de to bilag fra den 2. november  

Fin form med 2 møder. 
Mødet med den enkelte bestyrelse skal være mere dialog og 
mindre orientering. 
Hvilket indskrives i høringssvaret.  

19.45- 19.55 Er der et stigende behov 
for hensyn til elever 
med særlige behov i 
almen undervisning? 

(D) Ændres til: 
Er der lagt en strategi for, hvordan de voksne gør, hvis der skal 
laves særlige aftaler omkring børn? 
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De voksne tager mere hensyn til de enkeltes behov, da der er 
et behov for det, så vi kan være folkets skole.  
Der skal være en balance i de hensyn der skal tages og 
ressourcer, så det ikke går ud over de andre børn/unge. 
Vi er med til at lære børnene/de unge, at der forskel på behov, 
hvorfor der vil være forskellige aftaler.  
   

19.45- 19.55 Forældremøder (D)   Udsættes 

19.55-20.15 Orientering fra 
formanden 

Formandens video.  Der laves en kort video, som kan lægges på SoMe, hvor den kan 
gemmes, så den ligger der fast. 
Der laves en efter hvert møde. 
 
Sarah vil gerne lave den, men der er brug for sparring omkring, 
hvad der skal siges. Man må også meget gerne være med på 
videoen. 
 
Til næste møder er Joakim inviteret med. Hvis det kunne være 
relevant at invitere andre, så skriv til Sarah, så vil hun gerne 
arrangere det.  
 
Søren ønsker at få Cirkeline fra specialklassen med til et møde, 
så hun kan fortælle om arbejdet i klassen.  
 
Næste møde er på Iselinge, hvor vi kan sidde i det nye 
Makerspace.  
 

20.15-20.20 
 

Orientering fra 
skolelederen 

Fravær, se bilag.  
Karakter 2023, se de 2 bilag.   
 
Lærernes dag den 5. okt. – 2023. Tak 
fra lærerne.  
 

Vi ligger på omkring 7 % i dette kalenderår. 
Vi har haft operationer og et par langtidssygemeldinger. 
Ellers er vi ikke mere ramt end normalt af sygdom. 
 
Der er et ønske om en fælles fest for at fejre Teacher’s day. 
 
På de bundne prøver ligger vi tæt på gennemsnittet.  
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Der er et par lærere der har slået sig sammen, så der kommer 
nogle interne kurser for kollegaerne ift. de skriftlige prøver i 
dansk. 
 
Charlotte ønsker at træde ud af bestyrelsen. Så er vi på det 
antal, vi egentlig skal være. 
 
BDO er kommet med en rapport ift. besparelser. Rapporten er 
blevet offentlig nu. Der er 25 mill. besparelser på 
skoleområdet. Der skal laves et høringssvar. 
 

20.20-20.25 Evt.  Har vi forældre, der bruger 21.000 kr. på privat lektiehjælp? 
Udskolingen har lektiehjælp 2 eftermiddage om ugen, hvor der 
er 2 lærere. Og vi har også lidt lektiehjælp i SFOerne.  
 
EC: Vi har møde på fredag med Torben. 
Ift. overordnet for EC ligger på chefniveau, hvor vi ikke har hørt 
noget tilbage.  
 
Det bliver lavet en videnskabsgruppe på gymnasiet. 
Det vil være 2. og 3. gs gymnasieelever sammen med 9. klasses 
co-teachers, der laver noget for 4. - 6. klasses børn.  
 

 Udarbejde en lille video.  Sarah filmer sammen med?  
 

 

 Godkendelse af referat  
 

 
 

 

 Nye punkter til næste 
møde: 

 
 

 

 

DATOER 

Ordinære mødedatoer 2023/2024 Arrangementer 2023/2024 
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• Onsdag d. 4. september – ok.  

• Torsdag d. 3. oktober – ok.  

• Onsdag d. 22. november – mødet på Ørslev, i egnshuset. 

• Torsdag d. 7. december - ok 

• Mandag d. 29. januar - mødet på Kastrup, lokale 28 ved kontoret.  

• Tirsdag d. 5. marts -  

• Onsdag d. 10. april –  

• Torsdag d. 16. maj -  

• Mandag d. 17. juni-  

• Dialogmøde (kun med SB fra GTS) med BFU den 2. 
november 19.15-20.15 på rådhuset.  
• Dimission 26. juni 2024 

 

Kommende punkter: 

• Princip for xx 

• Princip for underretning af hjemmene om elevernes udbytte af undervisningen  

• Hvad kan/må være forældrebetalt? (klassekasse) 

• Skal vi have mobilfri skole?  


